



Date: 22nd April, 2015
Ref: BOD/SEC/15/53

التاريخ : 22 ابريل 2015
المرجع: BOD/SEC/15/53

Mr. Hassan Abdulrahman AL SERKAL
Executive Vice President,
Chief Operations officer (COO)
Dubai Financial Market
Dubai
United Arab Emirates.

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي ، الامارات العربية المتحدة

Dear Mr. Al Serkal,

تحية طيبة وبعد

Subject: Board of Directors Meeting Results

**الموضوع : نتائج اجتماع مجلس ادارة بنك دبي
التجاري ش.م.ع.**

Reference to our letter dated 14/4/2015, and would like to inform you that the Board of Directors of Commercial Bank of Dubai PSC held a meeting today Wednesday 22/4/2015 at 01:00 pm, where the first Quarter Financial Results for the 2015 were presented, discussed and has been approved. The Board was also updated and took note on Bank's ordinary business developments.

إحاقاً لرسالتنا بتاريخ 2015/4/14، نود ان نحيط سيادتكم علماً بان مجلس ادارة البنك قد اجتمع اليوم الاربعاء الموافق 22 /4/ 2015 في تمام الساعة الواحدة من بعد الظهر، حيث تم عرض البيانات المالية للربع الاول من السنة المالية 2015 ومناقشتها والموافقة عليها ، كما اخذ المجلس علماً بمستجدات اعمال البنك الاخرى.

As there were no other matters brought for discussion, the meeting was adjourned at 03:30pm.

وحيث لم يتم طرح امور اخرى للنقاش في الاجتماع ، فقد انتهى الاجتماع في تمام الساعة الثالثة والنصف من بعد الظهر على ذلك.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التحية والاحترام ،،،،


Souhayel Tayeb سهيل التائب
Group Company Secretary امين سر المجموعة

/wz